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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 13 Dnr KS 316387 

Upprop, fastställande av röstlängd, fastställande av 
dagordning, val av justerare 

Sammanfattning 

Diana Tadjimurat Ysupova utses till justerare 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 14 Dnr KS 2022/00170 

Dialog med politiker från barn och utbildningsnämnden 

Sammanfattning 

Nämndsrepresentanterna och förvaltningschefen presenterar sig och berättar vad de gör.  

 

Dialog- Hur skapa studiero och trygghet?  

-Att träffa folk i skolan och mellan skolor. Fritidsgårdar 

-Rum där man kan vara själv och plugga.  EN liten mindre vrå.  

-Att investera i specialpedagoger. Lägg resurser på de som är stökiga 

-Fler studierum på Agneberg 

-Vi som vill fokusera- ska inte drabbas av störiga.  

-Alltid ha skolsköterskor och kuratorer på plats. Inte bara vissa dagar. Kuratorerna är 

inte där när man behöver dom.  

-Fler som kan stötta eleverna. Mycket måsten. Stötta elever med prestationsångest.  

-När det gäller betygen: man behöver inte ha mer än godkänt. Man måste alltid vara 

bättre- Lärare är aldrig nöjda.  

-Inte sätta in prov som test.  

-Det är fult på Norgården, något som stör studieron 

-Vara tydlig med ordningsreglerna på skolorna. Finns det krav på Uddevalla 

gymnasieskola att det ska finnas ordningsregler?  

 

 

Svar politiker: Ja, det är ett krav att ha ordningsregler. Inte på vad det ska stå. Det ska 

vara kända.  

 

Politiker frågar om ev.  missbruk av datorerna  

-Många spelar för att de redan är klarar. Några gör det för att de inte bryr sig.  

 

Politikerna frågar: Hur skulle en bra lektion kunna se ut då?  

-Delaktighet i undervisningen. 

-Engagera eleverna. Lärare visar något. Sen ställer egna frågor.  

-Mindre grupper kan göra det enklare 

-Alla lär sig på olika sätt. Vissa vill lyssna. Andra vill göra. Göra det roligt? Gå ut och 

göra något? Hålla sig igång.   

 

Ang. funktionsplanen:  

Fönster i skolan. Alla klassrum som har fönster. Elever utanför distraherar. Lärare får gå 

ut och säga till.  

Ev. gärningsmän ska inte kunna se eleverna.  

Frostade fönster- eller att man kan se ut men inte in.  

Staffan Lindroos kommer gärna tillbaka och diskuterar studiero och trygghet. Och 

förbereder gärna några frågeställningar. Nämnden ska fundera på i vilka frågor som vi 

ska ta in ungdomsfullmäktige.  
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Beslutsunderlag 

Remiss till ungdomsfullmäktige avseende barn och utbildningsnämndens 

funktionsprogram 2022-01-26 

Funktionsprogram Uddevalla grundskolor 

Beslut 

Ungdomsfullmäkige beslutar  

 

att notera informationen  

 

att ställa sig bakom funktionsprogrammet och framföra synpunkterna ovan 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 15 Dnr KS 318020 

Information och dialog om det planerade Kulturstråket på 
Kungsgatan 

Sammanfattning 

Pontus Blom jobbar även som kultursamordnare för unga och berättar om giraffstödet. 

Upp till 26 år kan man söka stöd.  

Pontus informerar om det planerade Kulturstråket.  

Ungdomsfullmäktige lyfter att det är bra att kunna mötas, bryta segregationen. Det är 

viktigt att alla ska känna sig trygga på Kulturstråket, att vuxna är närvarande så att folk 

inte börjar ta droger etc.  

Ungdomsfullmäktige frågar om öppettider. Kulturstråket kommer vara kontor för kultur 

och fritidsförvaltningen på dagen. Sen på kvällar tar andra vid, föreningar etc.  

Det skulle kunna vara ett centrum för att berätta om föreningsliv och hålla i 

medborgardialoger.  

Frågan lyfts från ungdomsfullmäktige om ungdomspartierna kan ha en plats där.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att notera informationen 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 16 Dnr KS 318021 

Diskussion om användning av ungdomsfullmäktiges budget 
under 2022 

Sammanfattning 

Punkten skjuts upp till nästa möte 
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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 17 Dnr KS 317292 

Övrigt 

Sammanfattning 

Demokratiutvecklare/utredare Andréa Kihl ger information om inbokade skolbesök och 

vilka som kan delta 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen 

 

 

 


